
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 07.12.22 kl. 18 - 21. 
 

1. Siden sidst 

15  minutter 

Formål: Vidensdeling 

a) Juleklippedag 

Dejlig dag for fællesskabet. Dejligt med besøg af 

forældre og bedsteforældre. Forældre bør informeres 

mere og i god tid. Inddrag eleverne. Personalet drøfter 

tilgangen omkring forældreinddragelse. 

b) Skrivelse fra kommunen 

Stor ros fra kommunen. Se bilag med 

forandringsmodellen. 

c) Sygdom og fravær generelt 

Sygdom skal følges tæt. En del af institutionsaftale. 

d) Andet 

Bus afgange blev drøftet 

Vi har sagt nej til Team Rynkeby løbet. 

2. Nyt fra elevråd 

15 minutter 

Formål: Vidensdeling  

Toilet adfærd er drøftet. Ønskes optimeret. 

Forslag til Stubby gives videre til personalet. 

Gokartbanen ønskes optimeret 

Flere gynger til mellemtrin 

Måske et sponsorløb og HUSK god info ud til elever og 

forældre. 

Mere fællessamlinger  

Lys ved 9. klasse  

Affaldssortering ønskes optimeret. Arwos: 

Klistermærker kan måske indhentes. 

3. Økonomi. 

30 minutter 
 

Formål: Vidensdeling og til udtalelse 

 
Information om budget og forbrug 2022 – se bilag 

Information om budget 2023 – se bilag. 

 

Økonomien for 2023 blev gennemgået 
Forventet mindre forbrug på 500.000 kr. for 2022  



 

  
LILLE PAUSE  

4. Forandringsmodel 23 

35 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og til udtalelse 

Forandringsmodellen for 2023 er vedlagt. Denne 

gennemgås i grove træk. Bemærk ALLE de tal  

Vore tal er meget stærke omkring: 

- Karakterer                       - Segression 

- Bevægelse                       - Trivsel 

Dokumentet omkring de seks strategimål blev 

gennemgået.  

Der er (for) mange tal, men vore tal er flotte: 

- Et højt karaktergennemsnit trods lav eksklusion 

- Segressionen er meget lav set i forhold til 

kommunen og DK generelt – på 1,7 % 

(Kommune og landsgennemsnittet ligger fra ca. 

6 – 7 %, og denne lave segression ved os 

bevirker, at vi har ansat 2 lærere flere og 3 

pædagoger flere end lignende skoler med 

samme elevtal) 

- Ved bevægelse i timerne ligger vi som en 

udskoling på næsten 90 % - dette er også 

meget tilfredsstillende. (Se frikvaterer) 

- Sidst og ikke mindst har vi et højt trivselstal. 

Omkring social trivsel og en ”god atmosfære/ro 

og orden” ligger vi på næsten 4 eller derover, 

hvor 5 er max. Michael anbefaler bestyrelsen og 

personalet at vil ser om vi kan løfte den faglige 

trivsel i det små ved at inddrage den seneste 

viden/forskning fra VIVE 

(MPE beklager, at det forkerte bilag kom med ud. Det 

rigtige følger med referatet) 

5.  Optimeringer af ude – 

og inde områder 2023 

15 minutter 
 

Formål: Vidensdeling og til kommentar 

Der udleveres et bilag med tanker om optimeringer 

inde og ude 2023 



 

Der var overordnet tilslutning til: 

- Multibane ved Stuffi – god og pæn renovering.  

- Området ved Stuffi, der hvor slottet og huset var.  

- Datalokale: Maling, nyt loft, indretning.  

- Akustik 6.a.  

- Gulvarbejde i den gamle bygning på gangene.  

- Legeredskaber/legeområder mellemtrin.    

Har vi råd: 

- 2 til 3 nye toiletter i det gamle bruserum ved 

Tumlesal. MPE søger anlægsbudgetmidler her. 

6. Punkter til næste 

møde 

Næste møde er onsdag den 18. januar 

 

Budget 

Boost 

Sponsor situationen 

7. Eventuelt Fortæl de gode historier om 2.a og 4.a osv. 

 

 
 
 

 

 

Mvh. 

 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


